



www.elsima.com



🇹🇷 ElsimA Türkiye'nin modern çocuk pijama ve eşofmanları üreten bir tekstil markasıdır. ElsimA 1 ve 18 yaş arası pijama ve eşofmanlar üretmektedir. İlkbahar - Yaz ve Sonbahar - Kış olmak üzere 4 mevsim yeni koleksiyonlar tasarlamaktadır. Şirket 1995 yılında kurulmuştur. Özgün tasarım, kaliteli ürünler, en iyi fiyat ve çocuk sağlığı firmanın temel vizyonudur. Günümüzde ElsimA ürünlerini 63 ülkeye ihraç etmektedir. Şirketin hedefi dünyanın en çok tanınan çocuk markalarından biri olmaktır.

🇬🇧 *Elsima is a textile brand which produces modern child's pyjamas and sweatsuits in Turkey. ElsimA produces pyjamas and sweatsuits between 1 and 18 ages. The company creates new collections as Spring-Summer and Autumn-Winter in 4 seasons. The company was founded in 1995. Unique design, quality products, best price and health of children are vision of ElsimA. Today, ElsimA exports its products 63 countries. The company aims to be one of the well-known kids brand in the World.*

🇷🇺 ElsimA является текстильная бренд, который производит пижамы и спортивные костюмы в Турции. ElsimA производит пижаму от 1 до 18 века. Компания создает новые коллекции как весна-лето и осень-зима 4 сезона. Компания была основана в 1995 году уникальный дизайн, качество продукции, лучшие цены и здоровье детей являются видение ElsimA. Сегодня ElsimA экспортирует свою продукцию более чем в 63 странах. Компания стремится быть одним из хорошо известной детский бренд в мире.

ELSIMA®

www.elsima.com




STORE: Tarakçı Cafer Ağa Sk.Akın Han No: 20/3Yeşildirek - Eminönü İSTANBUL-TÜRKİYE

Tel: + 90 212 514 67 00 Tel: + 90 212 514 67 01 GSM: +90 549 514 67 00 Fax: + 90 212 514 67 02

FACTORY: Tel: + 90 212 446 31 52 Fax: + 90 212 446 05 12

 elsima@elsima.com

 [elsimapijama](#)

 +90 549 514 67 00